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domein in ML-W 

  

Concrete vragen   
1. In het plan wordt gesteld dat de aanpak moet passen binnen 

het budget dat daarvoor door de drie gemeenten in hun 
begroting hebben opgenomen. Maar de vraag is of dit wel 
reëel is. We kampen bij ongewijzigd beleid met forse 

overschrijdingen. Dat dwingt tot het maken van keuzen: 
welke? 

2. Ook zijn er initiatieven om op deelterreinen de 
verantwoordelijkheid terug te leggen bij provincie en 
nationale overheid. Worden deze initiatieven gesteund en wat 

betekent dit voor het plan van aanpak? 
3. De ambtelijke personele inzet is niet alleen beleidsmatig 

maar ook uitvoering-gericht. In het plan van aanpak wordt 
e.e.a. vooral als een bedrijfsmatige inzet gepositioneerd. Is 
het niet zo dat bij de uitvoering volstrekt andere criteria 
meespelen dan uitsluitend bedrijfs-georiënteerde? 

4. Het NJI heeft voor de jeugdzorg een aantal onduidelijkheden 
in beeld gebracht en op tal van feitelijke kwesties gefocust. 
Dat zou zijn concrete vertaling moeten krijgen naar het plan 

van aanpak. Wat worden de thema’s die hieruit voortvloeien? 
5. Wij werken thans hecht samen met Weert en Nederweert op 

het vlak van de Jeugdzorg en de Wmo. Op het terrein van de 
participatiewet zijn we daarentegen deelgenoot in de 
verantwoordelijkheid voor het werkbedrijf Westrom. Wat kan 
het plan van aanpak betekenen voor de samenwerking met 

de participanten in het convenant en wat voor het 
arbeidsmarktoverleg in Midden Limburg als eigen entiteit? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
 

1. In het plan van aanpak staat dat de uitvoering in principe 

binnen de budgetten moet plaats vinden. Vervolgens staat er 
dat het nieuwe beleid moet bijdragen aan het beheersbaar 
krijgen van de uitgaven. In het beleidsplan 2020 e.v. zal 
duidelijk worden welke keuzes gemaakt worden.  

2. Er zijn een aantal gemeenteraden die de Minister hebben 
verzocht de overdracht van de jeugdwet aan gemeenten te 



heroverwegen. De Minister heeft hierop (nog) niet 

gereageerd. Wij achten het onwaarschijnlijk dat de Minister 
dit verzoek gaat honoreren. Wij lezen het verzoek aan de 
Minister vooral als een dringend verzoek om knelpunten 
binnen de jeugdwet op te lossen (financiën, bureaucratie 
etc.).  
Inhoudelijk staan wij achter de uitvoering van de jeugdwet 

door gemeenten, maar wij vinden natuurlijk wel dat het 
beschikbare budget toereikend moet zijn.  
Deze initiatieven hebben geen gevolgen voor het plan van 
aanpak om te komen tot een beleidsplan 2020 e.v.  

3. In het beleidsplan 2020 e.v. worden al deze aspecten 
meegenomen. 

4. De aanbevelingen van het NJi komen terug in het beleidsplan 
2020 e.v.. 

5. De gemeenten in Midden-Limburg West maken samen een 
beleidsplan 2020 e.v. Sommige onderdelen vereisen een 
brede Midden-Limburgse aanpak. Deze verbinding wordt 

steeds gezocht. Het beleidsplan voor de arbeidsmarktregio 
(AMR) dient gedeeltelijk als input voor het Beleidsplan 

Midden-Limburg West. In het beleidsplan (AMR) is aandacht 
voor het werken in 2 subregio’s. Thema’s die in de subregio’s 
spelen maar niet voor de AMR breed worden doorgeschoven 
naar het beleidsplan Midden-Limburg West. 
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 5 februari 2019 

Besluit van (wie) wethouder Janssen 

Besluit luidt: conform advies antwoorden 

 
 


